
Zápis číslo 2 
ze zasedání zastupitelstva obce Kamenec u Poličky, 

které se konalo15. prosince 2006 v budově Obecního úřadu 
 
Přítomni: Ladislav Andrlík, Petra Dvořáková, Josef Jiruše, Luboš Kadidlo,  
               Ing. Milada Muffová,Ing. Milan Pospíšil, Rudolf Schauer, Petr Šváb,    
               Miroslava Švandová 
 
Ostatní občané dle prezenční listiny. 
 
 Zapisovatel:             Miroslava Švandová 
Ověřovatelé zápisu: Luboš Kadidlo, Vladimír Andrlík 
Jednání bylo zahájeno v 18.00 a ukončeno ve 18.25 hod. 
 
Program:  1) Seznámení s investičními akcemi roku 2007 
 2) Schválení odměn zastupitelstva 
                     3) Schválení odstupného pro odstupující zastupitele 
                     4) Schválení rozpočtového provizoria na leden a únor 2007 
                     5) Schválení vyhlášky č. 2/2006 o místním poplatku za provoz systému 
      shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování         
                           komunálních odpadů pro rok 2007 

                6) Diskuse   
 7) Usnesení 
  
1) Starostka zahájila jednání, uvítala přítomné a seznámila je s programem 
zasedání, který byl zastupiteli jednohlasně schválen.  
 
2) Předseda stavební komise pan Rudolf Schauer seznámil přítomné s investičními 
akcemi, které budou probíhat v roce 2007. Jedná se o:  
- dokončení akce „Kamenec u Poličky HS – rekonstrukce a dostavba areálu“, kde 
probíhají práce i v současnosti,  
- dokončení akce „Oprava požárních nádrží“, kde bude proveden odvoz bahna, 
úprava břehů, zatravnění a u nádrže č. 1 u Muffu vybudováno přístupové místo a 
- vybudování kanalizace k rodinným domkům čp. 200, 201 a 202 podle  projektu Ing. 
Pravce, který v současné době zpracovává. 
 
3) Starostka  seznámila přítomné s navrženými odměnami zastupitelstva, které 
budou vypláceny v následujících výších: 
Ing. Milada Muffová     neuvolněná starostka                   14.782,-- Kč 
Miroslava Švandová    uvolněná místostarosta                24.152,-- Kč 
Ing. Milan Pospíšil       předseda finančního výboru              910,-- Kč 
Josef Jiruše                 předseda kontrolního výboru             910,-- Kč 
Rudolf Schauer            předseda stavební komise                910,-- Kč 
Petra Dvořáková         předseda kulturní komise                   910,-- Kč 
Vladimír Andrlík           předseda komise pro živ. prostř.        910,-- Kč 
Petr Šváb                     člen stavební komise                         640,-- Kč 
Luboš Kadidlo              člen komise pro živ. prostř.                640,-- Kč  
 
4) Dále pak starostka seznámila přítomné s výší odstupného odstupujícímu 
starostovi p. Ladislavu Martinů, kterému bude vyplaceno odstupné dle zákona ve 



výši 5 násobku měsíčního platu, tj. 73.910,-- Kč a odstupujícímu místostarostovi p. 
Petru Švábovi bude vyplaceno odstupné dle zákona ve výši 6 násobku měsíčního 
platu, tj. 144.912,-- Kč.Toto odstupné bude vypláceno v měsíčních splátkách. 
 
5) Předseda finančního výboru Ing. Milan Pospíšil přečetl návrh  rozpočtového 
provizoria na měsíce leden a únor 2007. 
 
6) Místostarostka seznámila přítomné s obecně závaznou vyhlášku obce Kamenec u 
Poličky č. 2/2006 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, 
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů pro rok 2007, 
zejména se změnou ve výši poplatku, který se mění z dřívějších 410,-- Kč na 460,-- 
Kč. Uvedla také, že zdůvodnění navýšení poplatku je otisknuto v Kameneckých 
listech v dopise firmy TS města a.s. z Bystřice nad Pernštejnem. 
 
7) V diskusi vystoupili 
- paní Střítežská s návrhem, aby bylo doplněno dětské hřiště. Starostka ji 
odpověděla, že je v plánu dobudování hřiště po dokončení stavebních úprav na 
areálu „Pod Lipou, 
- paní Praxová  s dotazem, kdy se bude opravovat cesta od silnice na kopec 
k Bednářom. Vzhledem k tomu, že je plánováno odkanalizování obce a tato by vedla 
cestou, bude přistoupeno k tomu, že obec prozatím opraví výtluky.  
-  paní Střítežská s návrhem, aby u cesty u Luňáčků a pod Střítežstkými byl navezen 
štěrk. Zastupitelstvo tuto možnost zváží. 
- paní Nunvářová se dotazovala, zda bude v zimě protahována cesta k jejich domu. 
Bývalý starosta pan Martinů odpověděl, že tam byl problém v šířce cesty, kdy se 
nevešel mezi domy traktor se závěsným pluhem. Nyní snad bude situace lepší, když 
pan Pražan má již i pluh před traktor. 
 
 
 
Zastupitelstvo obce schválilo jednohlasně toto usnesení: 
1) zastupitelstvo obce schvaluje, aby v příštím roce proběhlo 
- dokončení akce „Kamenec u Poličky HS – rekonstrukce a dostavba areálu“ 
- dokončení akce „Oprava požárních nádrží“ 
- vybudování kanalizace ke 3 RD v Kamenci u Poličky 

2) zastupitelstvo obce schvaluje odměny zastupitelstva  

3) zastupitelstvo obce schvaluje odstupné p. Ladislavu Martinů a p. Petru Švábovi 

4) zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové provizorium pro leden a únor 2007 

5) zastupitelstvo obce schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Kamenec u Poličky 

č. 2/2006 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, 

třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů pro rok 2007 

 

Zapsala: Miroslava Švandová                         Ověřil: Luboš Kadidlo 

                                                                 Vladimír Andrlík 

           

V Kamenci u Poličky 15.12.2006 


